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Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
1. Staat er in de overeenkomst/contract met EY iets over afname van 

onderzoeken naar doeltreffendheid/doelmatigheid? Zo ja, wat staat daarover 
opgeschreven? 

Er is in het contract met EY niets opgenomen aangaande 
onderzoeken naar doeltreffendheid.  

2. GS zijn al bezig om het aantal ´integrale kosten subsidies´ te verminderen. 
Welke mogelijkheden zien ze nog om het aantal 'integrale kosten subsidies' te 
verminderen? 

GS zijn niet actief bezig met het verminderen van ‘integrale kosten 
subsidies’. Er zijn de afgelopen jaren wel een aantal langdurige 
subsidierelaties beëindigd, te denken valt daarbij bijvoorbeeld aan 
Stichting Klaverblad, Stichting Scoop of de VVV. Redenen zijn 
geweest dat de instellingen ophielden te bestaan ofwel zijn 
gefuseerd. 
 

 
 




